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Raadsinformatiebrief
Hoe zijn de bevoegdheden rond dit onderwerp verdeeld?
Het college besluit/handelt bij privaatrechtelijke deelnemingen ingevolge de Gemeentewet. 
Wethouder De Jonge vertegenwoordigt de gemeente Dordrecht/de Drechtsteden in de 
aandeelhouderscommissie. Dit is een adviserend orgaan ten behoeve van de aandeelhouders. 
Afhankelijk van het onderwerp wordt de raad betrokken via informatie, zienswijzeprocedure of 
besluit. In deze fase gaat het om informatieverschaffing.

Wat is de aanleiding om deze informatie kenbaar te maken?
Via onze brief van 24 augustus 2022, zaaknummer 2022-0135875, hebben wij u geïnformeerd 
over de kapitaalbehoefte van Stedin. Daarbij gaven wij aan dat wat de aandeelhouderscommissie 
(AHC) en ons college betreft, zowel de Staat als gemeenten/provincies die geen aandeelhouder 
zijn, maar wel in het verzorgingsgebied van Stedin liggen, als eerste partijen aan zet zijn om hierin 
verder te faciliteren; Immers in 2021 deden de huidige aandeelhouders al een gezamenlijke 
kapitaalstorting van € 200 miljoen. Ook werd afgezien van winstuitkering over de 
verkoopopbrengst van bedrijfsonderdelen. Deze brief is een update.

Wat is de te delen informatie?
Inmiddels heeft de Staat een bedrag van € 500 miljoen gereserveerd ten behoeve van 
aandelenverwerving. Dit heeft geleid tot een afsprakenkader, welke voor alle drie de netbeheerders 
geldt doch verder met aandeelhouders van de respectievelijke netbeheerder moet worden 
uitgewerkt; in de vorm van een participatieovereenkomst. Deze afspraken alsook de reservering 
hebben al effect gehad in de vorm van een nieuwe, gunstige kredietbeoordeling van de 
onderneming door Standard en Poors; ingeval de Staat daadwerkelijk deel neemt. Zowel qua rente 
als qua (hogere) leenmogelijkheden is dit positief. 

Uiteraard is dit goed nieuws, maar er zijn nog geen definitieve afspraken. De Staat verlangt bijv. 
ook zeggenschapsposities die vooralsnog verder reiken dan dat de andere aandeelhouders hebben. 
Ook wil de Staat praten over dividendafspraken. Er is derhalve nog het nodige tussen Staat, 
onderneming en aandeelhouders te bespreken. Voor Stedin is de situatie urgent. Daarom spreekt 
de Staat als eerste met deze partij en haar aandeelhouders over een participatieovereenkomst. 
Aandeelhouders streven daarbij naar een zoveel mogelijk gelijkwaardige positie met de Staat. 
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De AHC heeft KPMG opdracht gegeven om de onderneming te voorzien van een waardering, op 
basis waarvan een prijs kan worden bepaald. De Staat doet van haar zijde hetzelfde, via Rabo. 
Vervolgens moet onderhandeld worden.  Het lag aanvankelijk in de bedoeling om dit proces al voor 
de zomer af te ronden; met inbegrip van definitieve besluiten. Evenwel is er vertraging bij de 
waardering opgetreden en zijn ook juridische vraagstukken nog niet voltooid. Dit is dan ook de 
reden van dit tussenbericht, opdat u goed geïnformeerd blijft.  Het is de verwachting dat 
besluitvorming in Q3, uiterlijk in Q4 zal plaats vinden, waarbij ook uw raad zal worden betrokken 
via een zienswijze.

Tot slot: 
• Om de verwachting bij een zienswijze te managen merken wij op dat met nu al

44 aandeelhouders alleen in meerderheid gedeelde zienswijzen in procedure kunnen worden 
gebracht door de aandeelhouderscommissie. Uiteraard streeft zij er altijd naar om zoveel 
mogelijk vanuit collectief belang te handelen, waarmee zienswijzen zoveel mogelijk worden 
voorkomen.

• Van andere overheden hebben wij nog niet vernomen over acties tot toetreding en 
kapitaalstorting. Wél is de aandeelhouderscommissie samen met de onderneming met hen in 
gesprek hierover; met name in de Zeeuwse en Utrechtse regio.

Hoe verder na deze raadsinformatiebrief?
Het college wacht nadere berichtgeving en voorstellen vanuit de aandeelhouderscommissie af.

In het najaar volgt besluitvorming met een zienswijzeprocedure.

Welke kosten zijn verbonden aan het proces?
Niet van toepassing.

Wat zijn de belangrijkste gerelateerde besluiten?
Stand van zaken versterking vermogenspositie netbeheerder Stedin
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